

## Last trading day for Power Future contracts: first Quarter 2020 and Year 2020

Dear trading participants,

The last day for exchange trading and trade registration services for all EEX first Quarter 2020 and all Year 2020 Power Future contracts will be 23<sup>rd</sup> December 2019 according to the EEX Contract Specifications. All first Quarter and Year 2020 contracts will expire and cascade into the respective smaller contracts (e.g. Q1/2020 expires into January, February, March 2020 contracts) on 27<sup>th</sup> December 2019. Therefore, all first Quarter and Year 2020 contracts will receive their technical price for the cascading process on 27<sup>th</sup> December 2019 which can differ from the settlement price published on 23<sup>rd</sup> December 2019. The European Energy Exchange (EEX) will be closed for trading on 24<sup>th</sup> and 31<sup>st</sup> December 2019. A general overview of the last trading and cascading days for the respective contracts can be found in the table below:

Product	Expiry	Expiry Date and Time		Last Trading / Registration Day
All Quarter and Year Power Futures	JAN20	27/12/2019	7:51 am CET	23/12/2019

Please note that Natural Gas Futures traded on PEGAS are open for trading both 24<sup>th</sup> and 31<sup>st</sup> of December, with early closing at 1:00 pm CET. The settlement window for Natural Gas Futures on these two days will be from 12:00 to 12:15 pm CET.

Please do not hesitate to contact EEX Market Operations by phone +49 341 2156 222 if you have any further questions.

Yours sincerely,  
EEX Market Operations

T +49 341 2156-222  
[trading@eex.com](mailto:trading@eex.com)

## Letzter Handelstag für Strom-Terminprodukte: Q1/2020 Quartals- und Cal-2020 Jahreskontrakte

Sehr geehrte Handelsteilnehmer,

entsprechend der EEX-Kontraktsspezifikationen ist der letzte Tag für Börsenhandel und Trade Registration von Handelsgeschäften für alle EEX Stromkontrakte mit Fälligkeit im ersten Quartal sowie Jahreskontrakte für 2020 der 23.12.2019. Diese Kontrakte werden am 27.12.2019 verfallen und entsprechend in die kleineren Kontraktfälligkeiten kaskadieren (z.B. Q1/2020 kaskadiert in die Kontrakte Januar, Februar und März 2020). Diese Kontrakte erhalten deshalb am 27.12.2019 einen Preis zur Verarbeitung der Kaskadierung, welcher sich von dem am 23.12.2019 festgestellten Abrechnungspreis unterscheiden kann. Die European Energy Exchange (EEX) bleibt am 24.12. und 31.12.2019 für den Handel geschlossen. Einen generellen Überblick zu den letzten Handels- und Kaskadierungstagen für die jeweiligen Kontrakte entnehmen Sie bitte der nachfolgenden Tabelle.

Produkt	Fälligkeit	Verfallsdatum und -zeit		Letzter Handelstag/ Registrierungstag
Alle Strom Quartals- und Jahresfutures	JAN20	27.12.2019	7:51 CET	23.12.2019

Bitte beachten Sie, dass Natural Gas Futures, die über PEGAS gehandelt werden, am 24. und 31. Dezember 2019 bis 13:00 Uhr MEZ handelbar sind. Das Settlementfenster für Natural Gas Futures findet an diesen beiden Tagen in der Zeit von 12:00 Uhr bis 12:15 Uhr MEZ statt.

Für Fragen steht Ihnen EEX Market Operations gern unter +49 341 2156 222 zur Verfügung.

Mit freundlichen Grüßen

EEX Market Operations

T +49 341 2156-222

[trading@eex.com](mailto:trading@eex.com)